
Faggruppelandsmøde 

Vi var 18 deltagere fra hele landet.  

 På landsplan er der 4548 sygehjælpere, det er ca. 500 færre end 2016. 

Det er altid rart at møde sygehjælpere fra hele landet.  

Der blev talt meget om vores kompetenceprofil, og de forskellige kommuners 

syn på sygehjælperen, nogle steder er mange frataget de kompetencer, som vi 

har lært i vores uddannelse. Men som vi enedes om " Det vi har lært kan ingen 

tage fra os". Og det er vigtigt, vi selv er opmærksom på kompetenceudvikling. 

Vi havde også valg til faglig udvalg. Der blev jeg valgt ind som ordinær 

repræsentant i det faglige udvalg. 

Vi talte også om forslag til OK18. 

Ønsker om flere seniordage, i forhold til længere tid på arbejdsmarkedet. 

Ret til kompetenceudvikling. 

At de lukkede grupper stiger et løntrin.  

Det var bare nogle af forslagene. 

Der blev fortalt om demensbyen i Svendborg, meget spændende. 

Med venlig hilsen 

Sygehjælper 

Susanne Nielsen. 

Tillidsrepræsentant. 

Hedelund.  

 


